
INFORMACJA Z PRACY WÓJTA W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Wójt Gminy przedłożył sprawozdanie ze swojej pracy oraz podległego mu urzędu za okres od 28 

listopada do 16 grudnia 2019 r.  

 

28.11.2019 r,.  

Pan Wójt uczestniczył w Sesji Rady Gminy. 

Inspektor ds. ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa reprezentowała Wójta podczas posiedzenia 

Powiatowej Izby Rolnej. Tematy przewodnie to: dzierżawa gruntów rolnych skarbu państwa w 

Tylicach o powierzchni ok. 240 ha i w Szwarcenowie o powierzchni ok. 230 ha oraz działania 

podejmowane przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w związku z ASF: kontrole gospodarstw pod 

kątem bioasekuracji oraz odstrzał sanitarny dzików przez koła łowieckie dzierżawiące obwody 

łowieckie na terenie powiatu nowomiejskiego. 

Spotkał się z Przewodniczącą NSZZ „Solidarność” w celu omówienia planowanej zmiany struktury 

lub formy organizacyjno-prawnej szkół na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

Wziął udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej Zakładu Usług Komunalnych w Mszanowie Sp. z o.o. 

29.11.2019 r.  

Pan Wójt spotkał się z mieszkańcami miejscowości objętych obwodem Szkoły Podstawowej w 

Skarlinie w celu omówienia planowanej zmiany struktury lub formy organizacyjno-prawnej tej 

szkoły. 

2.12.2019 r.  

Zawarł akt notarialny w sprawie nabycia działki w ciągu byłego torowiska o nr 350, w obrębie 

Tylice. Cena nabycia 10.000 zł. 

Pan Wójt wziął udział w zorganizowanym przez Związek Gmin Warmińsko-Mazurskich spotkaniu z 

parlamentarzystami którego głównym tematem była pogarszająca się sytuacja finansowa 

samorządów. 

Pan Wójt uczestniczył w premierze filmu dokumentalnego pt. „Augustyn Serożyński - mała 

inscenizacja”, autorstwa uczniów i nauczycieli Szkoły Podstawowej w Skarlinie. 

3.12.2019 r.  

Spotkał się z Sołtysem Wsi Gryźliny. 

Pan Wójt spotkał się z mieszkańcami miejscowości objętych obwodem Szkoły Podstawowej w 

Radomnie w celu omówienia planowanej zmiany struktury lub formy organizacyjno-prawnej tej 

szkoły. 

4.12.2019 r.  

Pan Wójt spotkał się Redaktorem Naczelnym w sprawie kwartalnika „Życie regionów”. 

Pan Wójt wziął udział w posiedzeniu Komisji Społecznej Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie, 

zorganizowanej w związku z wnioskiem Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Skarlinie w celu 

omówienia planowanej zmiany struktury lub formy organizacyjno-prawnej tej szkoły.  

5.12.2019 r.  

W obecności Kierownika Referatu Drogownictwa Pan Wójt spotkał się z Panią Nadleśniczy 

Nadleśnictwa Iława w celu omówienia spraw związanych z budową drogi w Pustkach, 

współfinansowanej przez to Nadleśnictwo. 

Spotkał się z Przedstawicielem portalu Nowe Miasto dla Was. 

6.12.2019 r.  

Pan Wójt wziął udział w ostatnim pożegnaniu wieloletniego Prezesa i Darczyńcy Klubu Sportowego 

„Wicher” Gwiździny. 

Wziął udział w spotkaniach z Mikołajem zorganizowanych w sołectwie Radomno i sołectwie 

Gryźliny. 

 

 



8.12.2019 r.  

Pan Wójt wręczył nagrody uczestnikom Zawodów Spiningowych o Puchar Wójta Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie zorganizowanych przez Polski Związek Wędkarski w Radomnie. 

Wraz z Przewodniczącą Sejmiku Województwa W-M – Bernadetą Hordejuk dokonał oficjalnego 

otwarcia Turnieju Koszykówki w Jamielniku. 

9.12.2019 r.  

Pan Wójt wziął udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Wziął udział w sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

Spotkał się z Prezesem Związku Nauczycielstwa Polskiego w celu omówienia proponowanych 

zmian w Regulaminie wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostkach Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Pan Wójt wziął udział w negocjacjach dotyczących dostawy kostki do utwardzenia terenu przy 

Zespole Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie. 

Wraz z Radnymi wziął udział w spotkaniu z Parlamentarzystami Prawa i Sprawiedliwości oraz 

Wicekuratorem Oświaty zorganizowanym w Szkole Podstawowej w Radomnie, w celu omówienia 

planowanej zmiany struktury lub formy organizacyjno-prawnej szkół na terenie Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie. 

10.12.2019 r.  

Pan Wójt spotkał się z Przedstawicielami klubów sportowych w sprawie podziału środków na 2020 

rok. 

11.12.2019 r.  

Pan Wójt spotkał się z Marszałkiem Województwa w sprawie realizacji w roku bieżącym płatności 

za zrealizowane projekty unijne. 

Wraz z Przewodniczącym Komisji Społecznej Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie oraz 

Sekretarzem Gminy spotkał się z Dyrektorem Wydziału Prawno-Administracyjnego Kuratorium 

Oświaty w celu omówienia planowanej zmiany struktury lub formy organizacyjno-prawnej szkół na 

terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

12.12.2019 r.  

Pan Wójt podpisał umowę z wykonawcą przebudowy drogi w Nowym Dworze Bratiańskim.  

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej reprezentowała Wójta na spotkaniu opłatkowym Polskiego 

Związku Niewidomych Okręg Warmińsko-Mazurski. 

Pan Wójt wręczył nagrody uczestnikom I Gminnego Konkursu Plastycznego pn.: „PRZEMOCY - 

STOP ” ze szkół w Gwiździnach, Radomnie, Skarlinie i Tylicach. 

Zastępca Wójta reprezentowała Gminę podczas spotkania podsumowującego projekt 

zorganizowanego przez Klub Seniora w Mszanowie. 

13.12.2019 r.  

Pan Wójt spotkał się z przedstawicielami Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście 

Lubawskim w sprawie podjęcia współpracy. 

14.12.2019 r.  

Na zaproszenie Oddział Rejonowego Polskiego Czerwonego Krzyża w Nowym Mieście Lubawskim 

wziął udział w Uroczystej Gali z okazji 100-lecia PCK. 

Pan Wójt wziął udział w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym w Chroślu. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury reprezentował Wójta podczas Mikołajek zorganizowanych w 

Bagnie. 

16.12.2019 r.  

Inspektor ds. ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa uczestniczyła w posiedzeniu Zarządu 

Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”. 

Na zaproszenie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej wziął udział w uroczystości 

przekazania nowego samochodu oraz w Spotkaniu Opłatkowym z funkcjonariuszami. 

 



 

Ponadto w zakresie bieżącej działalności wójt i urzędnicy podejmowali następujące działania: 

 

W okresie od 28 listopada do 16 grudnia br. wykonano następujące prace związane z drogami: 

 

- wyprofilowano drogę gminną na odcinku Gryźliny - Lekarty; 

-sprzątnięto zapiaszczenie, wyczyszczono studzienki oraz koryta kanalizacji deszczowej dróg 

gminnych w Bratianie, na odcinku Bratian - Nawra oraz w Nowym Dworze Bratiańskim; 

- wyczyszczono rów wzdłuż drogi gminnej na odcinku Nowy Dwór Bratiański - Skarlin; 

- zebrano śmieci z terenu gminy; 

- posadzono drzewka w Gwiździnach, Bratianie i Mszanowie;  

- wycięto zakrzaczenia w Bratianie i Nawrze. 

 

Przeprowadzono zamówienia publiczne do 30 tys. euro na:  

- dostawę EKO groszku do Biblioteki w Gwiździnach w roku 2020; 

- zimowe utrzymanie dróg gminnych na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sezonie 

zimowym 2019-2020; 

- usługowe prowadzenie audytu wewnętrznego w Gminie Nowe Miasto Lubawskie i jednostkach 

organizacyjnych Gminy; 

- dostawę ekspresu do kawy; 

- kontynuację przebudowy drogi gminnej nr 181024N w miejscowości Pustki w km 0+550- 0+705; 

- dostawę kostki betonowej dla realizacji zadania pn. „Plac manewrowy przy szkole w Bratianie”. 

Przeprowadzono zamówienia publiczne powyżej 30 tys. euro na:  

- dostawę oleju opałowego lekkiego na potrzeby Gminy Nowe Miasto Lubawskie i jej jednostek 

organizacyjnych; 

- przebudowę drogi gminnej nr 181015N w Nowym Dworze Bratiańskim. 

W Gminie Nowe Miasto Lubawskie według stanu na koniec listopada br. było 237 zarejestrowanych 

osób bezrobotnych (w tym 155 kobiet), czyli o 1 osobę więcej, niż według stanu na koniec 

października. 

Zakończono tegoroczne nasadzenia drzew nałożone obowiązkiem w zamian za usuwane drzewa. 

Posadzono 90 drzew. Pan Wójt podziękował za pomoc przy realizacji zadania sołtysom z Nowego 

Dworu Bratiańskiego i Gryźlin. 

W naborze wniosków o dofinansowanie transportu, odzysku lub unieszkodliwienia odpadów z 

produkcji rolniczej złożono 51 podań. Do 20 grudnia br. należy złożyć wniosek do Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

Wójt Gminy przypomniał, że w najbliższą środę (18 grudnia br.) odbędzie się Wigilia dla osób 

samotnych i starszych. Rozpocznie się o godz. 17:00 mszą św. w Kościele Parafialnym p.w. św. 

Brata Alberta Chmielowskiego w Bratianie, następnie będzie wieczerza wigilijna w Zespole Szkół 

im. Rodu Działyńskich w Bratianie.  

 

 

Stopień zaawansowania inwestycji na dzień 15 grudnia br: 



- Budowa świetlicy wiejskiej w Gwiździnach – w dniu 11.12.2019 r odbył się przegląd techniczny 

wykonanych robót, w dniu 12.12.2019 r. roboty budowlane zostały zakończone, trwa przygotowanie 

obiektu do odbioru końcowego ostateczny termin zakończenia planowany jest na  20.12.2019 r. 

- Budowa dróg gminnych w Jamielniku wraz z infrastrukturą podziemną – aktualnie trwają prace 

związane z odbiorem inwestycji.    

- Rozbudowa drogi gminnej w Radomnie - Etap I - wykonano stabilizację gruntu na kolejnym 

odcinku ok 150 m; trwa układanie pierwszej warstwy kruszywa, zostało wykonanych ok 500 mb. 

- Przebudowa drogi w Pustkach: wykonano podbudowę z kruszywa stabilizowanego mechanicznie o 

gr 20 cm na całym odcinku drogi, ułożono warstwę wiążącą masy asfaltowej gr. 4 cm, trwają roboty 

ziemne w zakresie formowania poboczy i rowów. 

Informacja o realizacji zadań zgłoszonych podczas poprzedniej sesji: 

- Radna Edyta Gorzka złożyła wniosek w sprawie bieżącej naprawy drogi Gryźliny - Lekarty. Odp.: 

Droga Gryźliny – Lekarty została naprawiona 04 grudnia br. 

- Radny Mirosław Dajos złożył wniosek w sprawie uszkodzenia jezdni na skrzyżowaniu Jana Pawła 

II z ulicą Krętą, która się zapadła z powodu wykonanej inwestycji dotyczącej budowy kanalizacji 

sanitarnej w Jamielniku. Odp.: Usterka została zlokalizowana i zostanie naprawiona przez 

wykonawcę. 

- Radny Mirosław Dajos złożył wniosek w sprawie usunięcia karpy w ciągu nowego chodnika, który 

wybudowano na ulicy Kwiatowej i uzupełnienie brakującej kostki. Odp.: Pomimo tego, że karpa nie 

znajdowała się w chodniku, a z boku zjazdu na posesję została usunięta. Uznano za zasadne 

uzupełnienie kostką brukową pobocza łączącego się z chodnikiem, co również zostało wykonane. 

- Radny Mirosław Dajos złożył wniosek o trwałą naprawę drogi w Jamielniku na Studzie, przy 

Zakładzie Usług Leśnych. Wniosek został przekazany według właściwości do Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa który jest zarządcą tejże drogi.  

- Radny Zbigniew Wiśniewski wnioskował o usunięcie złamanej topoli w sąsiedztwie placu 

pomnikowego Ofiar Hitleryzmu w Nawrze. Odp.: Topola zostanie usunięta wraz z pozostałymi 

drzewami rosnącymi w pobliżu pomnika po otrzymaniu zezwolenia na ich usunięcie wraz z 

wymianą zieleni na gatunki rodzime.  Złamana topola nie stanowi zagrożenia bezpieczeństwa. 

- Radny Zbigniew Wiśniewski prosi za pośrednictwem Wójta Gminy o przekazanie do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Iławie wniosku o uzupełnienie poboczy, chodzi o odcinek drogi między Radomnem 

a Iławą. Odp.: Pismo z prośbą o naprawę drogi zostało wysłane do Powiatowego Zarządu Dróg w 

Iławie. 

- Radny Marek Miecznikowski prosił o wyczyszczenie rowu przydrożnego na odcinku ok.300 m. na 

drodze Chrośle - Gryźliny. Odp.: Zadanie zostanie wykonane na początku przyszłego roku.  

- Radny Marek Miecznikowski zgłosił problem worywania się w pas drogowy przez jednego z 

rolników. Odp.: W dniu 06 grudnia br. odbyła się telefoniczna rozmowa z rolnikiem w celu 

omówienia procederu podorywania się w pas drogowy. Osoba została poinformowana o 

konsekwencjach tego typu działania. Należy jednak zauważyć, że w tym miejscu są nieuregulowane 

granice. W celu ostatecznego rozstrzygnięcia spornej sytuacji należałoby je wznowić, co wiąże się z 

kosztami . 



- Radna Edyta Włodarska złożyła wniosek w sprawie przesunięcia znaku „teren zabudowany” na 

ulicy Lipowej od strony Wonnej adekwatnie do rzeczywistej zabudowy. Wniosek został przekazany 

do Zarządu Dróg Powiatowych. W odpowiedzi zwrotnej uzyskaliśmy informację że znak D-42 i D-

43 (teren zabudowany) na ulicy Lipowej zostanie przesunięty do 30 grudnia br. 

- Radna Edyta Włodarska zgłosiła problem nawracających samochodów ciężarowych na drodze 

powiatowej przed wiaduktem, które dokonują zniszczeń infrastruktury drogowej. Odp.: Wniosek 

został ponownie przekazany do Powiatu. W odpowiedzi zwrotnej uzyskaliśmy informację, że 

wiadukt w miejscowości Jamielnik jest prawidłowo oznakowany, ale pomimo tego oznakowanie 

zostanie wymienione na nowe w terminie do 30 grudnia br. 

- Sołtys Michał Danielewski prosił o interwencję w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w sprawie stanu 

chodnika przy drodze wojewódzkiej w Pacółtowie. Chodzi o wyczyszczenie chodnika, gdyż ten 

bardzo zarósł trawą. Odp.: Wniosek został przekazany do Obwodu Drogowego w Iławie. Sprawa 

była już poruszana kilkukrotnie. W odpowiedzi zwrotnej uzyskaliśmy informację, że z powodu 

okrojonego budżetu i przesunięć finansowych, zaplanowane prace utrzymaniowe zostały pominięte. 

Wniosek został w dalszej kolejności przekazany do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

- Sołtys Michał Danielewski złożył zapytanie, czy inwestor budujący obwodnicę Nowego Miasta 

Lubawskiego może korzystać z ulicy Sielskiej i częściowo z ulicy Leśnej w Pacółtowie. Odp.: 

Interwencje w powyższych sprawach są zgłaszane do wykonawcy budowy obwodnicy na bieżąco. 

Pojazdy wykorzystywane do budowy obwodnicy mogą korzystać tylko z wyznaczonych odcinków 

dróg gminnych, zgodnie z podpisanym porozumieniem. Jednak nie wykonawca respektuje zapisy 

zawarte w umowach. 

 

Zarządzenia wydane w okresie od 28 listopada do 16 grudnia 2019 r.  

           W dniu 28 listopada 2019 r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok 

- w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2019 rok oraz 

zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

Gminie Nowe Miasto Lubawskie odrębnymi ustawami na 2019 rok. 

  W dniu 29 listopada 2019 r. wydano następujące zarządzenia:  

- w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej sprzętu materiałów i wyposażenia Obrony 

Cywilnej; 

- w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie.  

  W dniu 03 grudnia 2019 r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu Programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych na rok 2020; 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży i przeprowadzenia przetargu na sprzedaż kostki brukowej 

pochodzącej z demontażu, stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto Lubawskie oraz powołania 

komisji przetargowej; 

- zmieniające zarządzenie w sprawie wprowadzenia Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych oraz powołania Komisji Socjalnej. 

  W dniu 09 grudnia 2019 r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości (dz. nr 102/38 obręb Gwiździny) 

stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto Lubawskie; 

- w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2019 rok. 

  W dniu 11 grudnia 2019 r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok; 



- w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2019 rok oraz 

zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

Gminie Nowe Miasto Lubawskie odrębnymi ustawami na 2019 rok; 

- w sprawie powołania Komisji ds. przeprowadzenia naboru na stanowisko Podinspektor ds. 

planowania przestrzennego; 

- w sprawie powołania Komisji ds. przeprowadzenia naboru na stanowisko Podinspektor ds. 

zamówień publicznych. 

  W dniu 16 grudnia 2019 r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie ustalenia stawek czynszu za najem garaży komunalnych i pomieszczeń gospodarczych 

stanowiących własność Gminy Nowe Miasto Lubawskie; 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży i przeprowadzenia V przetargu na sprzedaż drewna 

stanowiącego własność Gminy Nowe Miasto Lubawskie oraz powołania komisji przetargowej. 

 

 

 

 

 

 


